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Interpellation

rill

Vård- och omsorgsnämndens ordförande Roger Eklund

Vad är det som händer inom Vård- och o orssfärvaltninsens verksamhetsområde ?

Vård- och omsorgsnämnden har under många år brottats med ekonomiska underskott.
Dessutom har ekonomiska uppföljningar och prognoser vid flera tillfällen visat sig bristfälliga
och inte svarat upp emot rimliga krav på tillförlitlighet. Nämnden och Roger Eklund har nu
tagit tag i detta och enligt uppgift också fått kontroll över den ekonomiska utvecklingen. Det
är bra och viktigt inför framtiden.
Men tyvärr så blev inte lugnet så långvarigt. För hur skall man annars tolka den
uppmärksamhet som förvaltningens verksamhet fått den senaste månaden och som tagit sig
uttryck genom missnöjda insändare i massmedia, anklagelser mot chefer och ett antal
anmälningar till Arbetsmiljöverket.
Uppenbarligen har man problem inom verksamheten både vad gäller hemtjänsten och i
verksamheten på boendena. Omfattningen av problemen och missnöjdheten är ju svårtolkade
Ä¡ det vissa personer som användcrsig a-vznrn¡nnrleten förãtf l(lagaclÞrarder- en utbredd
allmän uppfattning hos personalen som speglas.
Det är bra att hela kommunen inkl. vård- och omsorgsförvaltningen under senhösten har
genomfört den medarbetarenkät som sker vartannat år. Det ju mycket viktigt att transparansen
i den enkäten är total och kommuniceras ut till alla medarbetare.

Med utgångspunkt från ovanstående vill jag ställa foljande frågor till Roger Eklund:

L. Hur har du som ordförande i Vård- och omsorgsnämnden hittills agerat !

2. När är resultatet av medarbetarenkäten färdig ?

3. Anser du vidare att transparansen från enkäten skall vara total ?

4. Hur anser du att arbetet fortsättningsvis skall bedrivas för att komma tillrätta
med den psykosociala och fysiska arbetsmiljön inom vård- och omsorgsförvaltningens
verksamhetsområde ?
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